
К-По2 бр.13/14 
 
 

Транскрипт аудио записа са главног  
претреса одржаног дана 21.06.2017. године  

 
 
 Председник већа: Председник већа отвара заседање у кривичном предмету 
К.По2 13/14 против окривљеног Драгишић Милана због кривичног дела ратни злочин 
против цивилног становништва из члана 142 став 1 КЗ СРЈ по оптужници Тужилаштва 
за ратне злочине КТО број 7/14 од 10.10.2014. године.  
 
 Веће суди у неизмењеном саставу.  
 
 Констатује се да су на главни претрес приступили:  
 
 -заменик тужиоца за ратне злочине Миољуб Виторовић,  
 -окривљени Милан Драгишић,  
 -бранилац окривљеног, адвокат Томислав Вишњић.  
 
 Обавештен сам да су приступили Милорад и Јела јел` тако. Дакле Драгишић 
Милорад и Драгишић Јела.  
 
 Није приступио сведок Драгишић Ненад.  
 
 Адвокат Томислав Вишњић: Судија ја сам у контакту са њим био синоћ и он 
ме је обавестио да због службених обавеза о којима сад не бих у овом тренутку јавно 
овде да говорим био је изненада спречан да дође, значи било је планирано да дође али 
је синоћ морао да одустане. Могу да саопштим после претреса па ако, о чему се ради, 
али не бих, мислим у овом тренутку због природе његовог посла нисам овлашћен да 
вам јавно то сада кажем.  
 
 Председник већа: Могу да претпоставим, а можда и не могу, није важно сад, да.  
 
 Дакле није приступио сведок Драгишић Ненад из разлога које објашњава 
бранилац окривљеног Драгишић Милана, а како је то евидентирано аудио техником 
овог суда.  
 
 Констатује се да за сада није успостављена видео конференцијска веза са 
Кантоналним судом у Бихаћу.  
 
 Технички су неки разлози сад да вам не објашњавам, али за сада она није 
успостављена. Тамо би требало да нас чека вештак, ова Самира Пашалић, али за сада од 
тога ништа, па ћемо ми сада онда обавити ова два сведока која су ту.  
 
 Суд доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
  Наставља се главни претрес у фази доказног поступка.  
 
 Главни претрес је јаван.  
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 Врши се аудио снимање главног претреса и препис тонског записа главног 
претреса биће саставни део записника о главном претресу. 
 
 

НАСТАВАК ДОКАЗНОГ ПОСТУПКА  
 

 Суд доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 

 Да се у доказном поступку као сведоци испитају Драгишић Милорад и 
Драгишић Јела.  
 

Испитивање сведока ДРАГИШИЋ МИЛОРАДА  
 

 Зовите нам Милорада.  
 
 Тужиоче, односно замениче хоћете Ви преузети предмет или сте Ви данас на, 
имајући у виду околности...  
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: Колико ја знам само сам данас, али не 
знам да ће бити... 
 
 Председник већа: Добро. Добар дан Милораде.  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Ја.  
 
 Председник већа: Добар дан.  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Добар дан.  
 
 Председник већа: Констатује се да је приступио сведок Драгишић Милорад, 
идентитет утврђен увидом у личну карту број 7КОМО179Ј издата од стране БиХ, која 
му се након увида враћа.  
 
 Име оца?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Душан.  
 
 Председник већа: Душан. Рођени сте када и где?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: 15.07. Босански Петровац.  
 
 Председник већа: Са пребивалиштем, где живите? 
 
 Сведок Милорад Драгишић: У Дервенти.  
 
 Председник већа: Где?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Дервента.  
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 Председник већа: Дервента.  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Ја сам избего у Дервенту и осто сам ту, а рођен 
сам у Босанском Петровцу.  
 
 Председник већа: Подсећају ме да нисте рекли годину рођења.  
 
 Сведок Милорад Драгишић: 15.07.1964.  
 
 Председник већа: `64. године. Име мајке?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Мика.  
 
 Председник већа: Девојачко?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Даљевић.  
 
 Председник већа: Добро. Шта сте по занимању?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Инвалид.  
 
 Председник већа: Инвалид по занимању.  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Имам угоститељску школу али ништа не радим 
инвалид сам.  
 
 Председник већа: Добро.  
 
  Сведок Милорад Драгишић: Примам инвалиднину.  
 
 Председник већа: Јел` познајете Драгишића овде?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Како да не.  
 
 Председник већа: Шта вам је, ко вам је он?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Брат.  
 
 Председник већа: Од? Рођени или ... 
 
 Сведок Милорад Драгишић: Рођени брат.  
 
 Председник већа: Рођени брат тако је, добро. Јесте ли у завади са њим можда?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Не.  
 
 Председник већа: Нисте у завади. Добро. Као рођени брат Ви имате право да не 
сведочите. Дакле моје прво питање да ли желите да сведочите?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Желим, што... кад сам ту дошо хоћу. 
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 Председник већа: Добро. Онда сте дужни да говорите истину и одговарате на 
постављена питања, давање лажног исказа представља кривично дело. Нисте дужни да 
одговарате на поједина питања ако бисте тиме себе или блиског сродника као што је 
рођени брат, изложили тешкој срамоти, знатној материјалној штети или кривичном 
гоњењу.  
 
 Испричаћу вам текст  заклетве за сведока Ви ћете само рећи „да“ да не 
понављате цео текст заклетве.  
 
 Заклињем се својом чашћу да ћу о свему што пред судом будем питан говорити 
само истину и да ништа од онога што ми је познато нећу прећутати. Ви само кажете 
„да“.  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
 Председник већа: Добро. Који је Ваш надимак?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Молим?  
 
 Председник већа: Надимак Ваш? 
 
 Сведок Милорад Драгишић: Милорад, овај био сам „Груда“, вратар био па ме 
ако звали, тако ме звали тамо у Петровцу и то, голман.  
 
 Председник већа: Добро.  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Тамо ме сви знају ко „Сеад Груда“ највише зато 
што смо се дружили и зато што сам ... 
  
  Председник већа: Добро. Ајте Ви нама укратко, јел` знате који је догађај у 
питању да вам ја што мање кажем? Јел` знате што сте данас овде?   
 
 Сведок Милорад Драгишић: Па дошли да свједочим нешто.  
 
 Председник већа: А знате који је догађај у питању? 
 
 Сведок Милорад Драгишић: Знам.  
 
 Председник већа: Ајте нам испричајте шта је било тог дана, где се ко налазио, 
шта се то нешто догодило, где сте видели брата, како сте видели, шта се десило, све 
што вам је познато? 
 

Сведок Милорад Драгишић: То је било у ... 
 
Председник већа: Реците датум ако се сећате.  
 
Сведок Милорад Драгишић: ... 20.09., ја сам био, нисам био на ратишту ја сам 

био у другом граду и кад сам долазио крај болнице сам прошо видио сам нека гужва, 
кад сам пришо питам шта је, каже има погинулих и овај ми један друг прилази каже и 
твој брат је погино. Прилазим видим ту доле према, пођем камиону да видим ту мртва... 
каже немој ићи неће ти бити добро. И зауставио..., нама, ту је било комешање и ту 
пођем доле прилази ми безбедњак који не да, то ми је бураз био Ненад, и он ме врати 
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каже није добро да идеш доле бјежи назад. И како сам тако ту био помјерали се тамо 
амо, ’оћу да идем доле да видим не дају ми прићи, то није се смјело да приђе се доле 
камиону само се види оно. Ту је било народа, ту не зна се ко пије ко плаћа, маса је 
народа скупило се више долазе да види се то и Ненад каже иди кући брат ти је отишо 
тамо и јави својима да је то се десило. И како сам ја ишо нисам отишо овамо је гужва 
била, кроз центар прођем около и дођем до куће, кад сам дошо до куће видим народа је 
код мене више то се све сазнало, само се није смјело сви да знају да се јави то је одма 
дошло, и тако како сам дошо кући овај ми друг приђе и каже брат ти је отишо ти према 
граду...  

 
Председник већа: Који брат?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Брат... 
 
Председник већа: Који брат?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Милан.  
 
Председник већа: Милан.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Он је отишо према граду, а мати тамо кука и како 

сам кренуо тамо ај` оде ја за њим да га вратим и за њим сам ишо неђе сам га стиго на 
150 до 200 метара...  

 
Председник већа: Од чега?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ту смо се почели... 
 
Председник већа: Од чега? Од куће?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Да од куће наше према граду.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: И ту смо се почели отимати, гуркати и свашта 

говорити да не иде даље, да не пуца, да се не би шта десило и ту смо се комешали, не 
дај тамо амо, не дај тамо амо, то је код сад некадашње пекаре а то је било „Крајина 
путеви“ некадашњи ту прије рата, и ту не дај се тамо амо и овај друг што је отишо са 
аутом долази Ненад и он да вратимо га, јел` како ћемо отет` му оружје, овај друг је узо 
пушку Ненад све причом тамо амо комешањем, то је било сигурно 5 минута, тамо амо 
отимање то како ће се, узмемо му то, то је несхватљиво од њега видит каква је то особа 
био, ко препариран, не можеш ништа јако, само је овако сав правац види ништа друго. 
И ту смо се свађали препирали и овај дечко му увати цијев отмемо му, узмемо пушку и 
ту ништа, и он сједне у ауто и дођемо и онда код куће, онда је кренуо горе све 
невиђено. Код куће је био народа створило се, све комшије и то, никуда нисмо могли 
више и ето тако је то било. А не знам шта вас још интересује ја ћу вам одговорити.  

 
Председник већа: Мене свашта још интересује али, ајте да сачекам мој ред. 

Браниоче, Ваш је предлог јел` тако.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Хвала. Да. 
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Председник већа: Само се представите.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Томислав Вишњић, адвокат бранилац Милана 

Драгишића. Милораде кажите ми, рекли сте кад сте дошли у град речено вам је да вам 
је брат погинуо. Како се звао Ваш брат тај који је погођен?  

 
Сведок Милорад Драгишић: Драган.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Он вам је како брат?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Рођени брат.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Такође рођени брат.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Он је млађи брат од мене.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Млађи брат од Вас. Судија хоћемо да ... 
 
Председник већа: Станите само секунд да видим, покушавају изгледа да 

успоставе ову везу. Ајте наставите па ћемо да... Није наше. Питали сте млађи брат 
нешто, тај део мислим да... 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Да.  
 
Председник већа: Шта?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да, управо га питам рекао је сведок да је то његов 

млађи брат.  
 
Председник већа: Ко то?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Особа која је погинула, млађи брат Драган.  
 
Председник већа: Дадо беше.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да. Са надимком Дадо претпостављам, сад је 

судија рекао.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Да, да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли сте у том тренутку знали како је он 

погинуо где је погинуо?  
 
Сведок Милорад Драгишић: У том тренутку нико није знао само су нам доле 

кад су дошли код болнице говоре у засједи је уватило, у засједи је дочекало код 
болнице њих двадесет и једно, а седамнаест из Петровца.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Седамнаест из Петровца су погинули? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да. И били су и Дрвачани у тој екипи, на 

камионима.  
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Адвокат Томислав Вишњић: И кажете кад сте били код болнице ту вам нису 
дали да видите шта или да уђете где, само то нам објасните?  

 
Сведок Милорад Драгишић: Није нам дало да дођемо скроз до камиона.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ови су неки прије што су били овако, он је мого 

видити он је био, дошо у камиону.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ал` није видио шта је, кад је отворило страницу 

он је видио покојног брата, а ја га нисам видио.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Он је, можда би и ја био гори него он тад да сам 

видио, ал` ја тад нисам видио ништа. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Кад, извините само, кад одговарате на питања не 

морате да се сагињете добро хвата микрофон, тако да можете слободно да стојите 
нормално.  

 
Сведок Милорад Драгишић: Добро.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да се вратим на питање. Рекли сте да сте тада 

срели Вашег другог брата.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Да, он је био безбедњак.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Како се он зове?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ненад Драгишић.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Како сте Ви са њим у сродству, да ли вам је он 

рођени брат или?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Он ми је од стрица брат.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Шта вам је Ненад Драгишић тада рекао?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ненад ми је рекао да идем одма кући да је брат 

Милан кад га је видио да се одма срушио и да је изгубио човјек не зна се како ће, 
изгубио се скроз и ја би био таки да сам га случајно видио лично, ал` ја нисам видио 
брата лично на камиону и то како је њих истоварало и то, послје сам видио касете и то. 

 
Председник већа: То вам прича тај брат Ненад да се Милан срушио када је 

видео.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
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Председник већа: То вам он прича, добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Овде је нама, реко је он је отишо кући одвезли су 

његови га, њих двојица кући и ја сам онда каже иди кући ... 
 
Председник већа: Њега, Милана су одвезли кући његови? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Онда сам и ја отишо кући, ал` нисам мого кроз 

центар тад је гужва и оно народ лети доле према болници узбуне, сирене су биле.  И 
онда сам окренуо около и дошо сам код куће и реко сам му кад сам дошо кући... 

 
Председник већа: Јесте. Браниоче. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Кажите ми кад сте дошли кући шта сте видели 

тамо, можете мало да нам детаљније то? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па код куће сам, кад сам прилазио кући видио 

сам народ и кад сам, каже ено само доле Асим лежи, нико није пришо човеку.  
 
Председник већа: Асиму? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ко је Асим? 
 
Сведок Милорад Драгишић: То је комшија први.  
 
Председник већа: Како се презивао? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Каваз.  
 
Председник већа: Добро. Шта он лежи и нико му не прилази? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Нико.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Нико му није прилазио тада, нико није доле 

отишо, нико није пришо. И пошо сам према кући и кажу брат оде мати кука тамо не 
може губи се, полијевају је, ја сам окрено одма назад каже брат је отишо према граду и 
ја сам отишо према граду. А колегу сам, што је био ту са аутом што је довезо њега, реко 
иди по Ненада да га вратимо.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Кад су вам рекли брат вам је отишо према граду 

јел` су вам рекли да се нешто десило ту, јесте чули нешто?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Рекли су да је комшија убијен.  
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Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Кад сте кренули за братом јесте били 
наоружани? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Не. Био сам у ауту своме малом, „смарт“ неки.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Швицарске табле су биле на њему.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Како сте били обучени? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Спортска опрема је била на мени, стално сам био 

у тренеркама, патикама и дукс горе био. Сто посто сам и тад био тада, спортски сам, 
био спортиста тада и нон-стоп сам у томе и одо, ко што и сада сам у спортскоме.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Колико вам је требало да стигнете брата, колико 

је он био удаљен отприлике? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Он је био ... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: И у ком правцу... 
 
Сведок Милорад Драгишић: ... удаљен од мене можда 150 метара док сам га ја 

стиго ту, око 180 - 200 метара стиго сам га и отале смо се комишали и гуркали, молио 
га, свашта говорио, нема шта му нисам говорио, то се добро не могу ни сјетити, да му 
нисам ни опсово не знам шта ил` он мени ил` ја њему, у томе не знам шта је све било 
ту.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: А кад кажете комишали сте се, можете да нам 

објасните... Прво да вас питам у ком правцу је ишао Милан Драгишић? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ишо према граду.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Према граду.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Кад кажете да сте га стигли да ли, шта се 

дешавало тог момента кад сте га стигли, можда вас питам нешто што сте већ рекли, али 
ако није проблем још једном да поновите, ако се сећате неких детаља шта се ту 
дешавало? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Ја сам га молио да се врати али човек је био јак и 

ништа, ништа не капира те, вучем га, не смјем пушке ми близу, бојим се да не би се 
испуцо метак безвезе, да не би коме шта било, молим, гуркам, оно молиш тамо амо не 
можеш му близу пушке узети. И таман можда смо пет минута, ту три - пет и поречкали 
се, гуркали, не дам га, вучем га да не иде, ал' не смијеш близу пушке, остав ме, пусти 
ме, ту је било свега тога, и он је кренуо, мислио да иде али добио сам испомоћ, таман је 
стиго Ненад и Ћик и овај дечко да није тако, да није он уватио за пушку... 
 
 Председник већа: Тај дечко, који дечко? 
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 Сведок Милорад Драгишић: Ћик. Надимак Ћик. 
 
 Председник већа: А име и презиме? 
 
 Сведок Милорад Драгишић: Адамовић. 
 
 Председник већа: Добро.  
 
 Адвокат Томислав Вишњић: Колико далеко је било то од Ваше куће, када му 
је... 
 
 Сведок Милорад Драгишић: Па ето, 180-200 метара.  
 
 Адвокат Томислав Вишњић: ...пушка одузета.  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Од наше куће.  
 
 Адвокат Томислав Вишњић: Добро, и шта се онда дешавало? 
 
 Сведок Милорад Драгишић: Ту смо разоружали и онда смо га сјели у ауто и 
вратили га кући. Код куће је било народа ту, све долази родбина и долазе комшије и 
све.  
 
 Адвокат Томислав Вишњић: Шта се да ље дешавало, чега се сећате, да ли се 
нешто дешавало у кући? Где је био Милан? 
 
 Сведок Милорад Драгишић: У кући је све било, не можеш тачно све, мати је 
занијемила, сви је залијевају, он и кад је дошао онда отишао овде око дјеце и оно попо 
се горе око ове, покојног бураза и тако и ту и остало и све тако смо и остали до краја, 
око куће.  
 
 Адвокат Томислав Вишњић: Да ли имате сазнања да ли је Милан ишао негде у 
току поподнева, тог дана? 
 

Сведок Милорад Драгишић: Не. 
 

Адвокат Томислав Вишњић: Где, где се, где је био тог дана? 
 

Сведок Милорад Драгишић: Био је код куће.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Шта се дешавало у кући? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Код куће је било, нема ко није долазио, ту није 

могао и никуда да иде кад је онда мало је оно, кад је дошао код куће онда је мало оно, 
присебља оно ко да је долазио оно код себи и тако мало оно кад је попио ону таблету 
неку, снајка му је додала, је л' за живце ил' оно, зато што је он прије пио таблете због 
удеса и то. 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Кажите ми како је изгледао Милан? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па то, то не могу тако, то је ко препариран, 

одузет, не можеш силно, он је био крупан, онда не разуме ништа, само види ово и 
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кренуо је, ништа, а и ја да сам у том случају видио таквог брата ја не знам како бих се ја 
понашао, срећа што у том случају нисам отишао до камиона. 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па да сам отишао до камиона и видио какви су, ја 

могу само ово казати, да сам отишао до камиона и да сам видио како су унакажени 
неки, ја не знам како бих се онда ја понашао. 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Кажите ми овај комшија Ваш, Каваз који је 

убијен ту... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  

  
 Адвокат Томислав Вишњић:...у вашој улици. У каквим сте ви односима били 
са њим и са његовом породицом, Ви лично а и остали чланови ваше породице? 
 
 Сведок Милорад Драгишић: Ево да Вам ја објасним све, његов однос прије, он 
је држао кафа..., ову продавницу, узме мој ауто и оде на пут и врати се, тад сам ја возао 
Голфа двицу, имо новог, а ја сам држао ко неку дискотеку и тако, а са њим сам био 
нераздвојан, нон стоп смо се дружили, ето кад кажем узимао мој ауто и возио га. 
 
 Адвокат Томислав Вишњић: То је Каваз Асим?  
 
 Сведок Милорад Драгишић: Па и кад ми је отац погино пре два месеца он је 
исто самном помого да привучемо камиончић и оно што је отац настрадао и све, ту је 
био уза ме исто, он може исто да посвједочи ако оћете.  
 
 Адвокат Томислав Вишњић: То говорите... 
 
 Сведок Милорад Драгишић: За Мухамеда.  
 
 Адвокат Томислав Вишњић: А пардон. А Мухамед је ко? 
 
 Сведок Милорад Драгишић: Син од Асима.  
 

Адвокат Томислав Вишњић: Добро, а да ли знате да ли је неко од чланова 
Ваше породице био у неком сукобу или како сте живели међусобно? 

 
Сведок Милорад Драгишић: А јој, то смо дјелили скоро све, он може да 

потврди слободно, можете и њега да питате ко и мене, и он ће ти рећи све да смо 
дјелили, нераздвојни били и то, дружили се, али то ја не знам како је он настрадао, то је 
случајно, у тој ..., сигурно је полетио од куће а овај како је био хаос, готово, зато што је 
био изгубљен случај кад је видио то на камиону, можда не би се тако дешавало да нам 
није отац прије толко времена страдао исто тако.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: А отац вам је погинуо пре колико? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Два мјесеца скоро. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Пре тог догађаја пошто је Драган... 
 



 12 

Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: ...погинуо. Кажите ми, док сте били са Миланом у 

тренутку кад је он ишао ка граду и док сте покушавали да га зауставите или тако како 
Ви кажете да сте се комешали, да ли сте видели још неко, још неку особу, још некога? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Ма нема, нико се није видио. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли сте можда, ајде да Вас питам овако, пред 

овим судом сведочио је извесни Лемеш звани „Буцо“, да ли га познајете? 
 
Сведок Милорад Драгишић: „Буцо“? 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли сте њега видели тада у том периоду кад сте 

Ви са Миланом ишли да...? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не, ја кад сам пролазио никог није било на улици. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли Вам је познато или сте чули да је Милан 

пуцао на њега?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ја не могу да тврдим кад нисам у томе правцу 

видио али нема шансе да је пуцо, можда је пуцо овако неђе нешто ако је пуцо, ал не 
верујем да је иког, да је видио убио би га ил нешто, да је неког видио да је пуцо, то је 
све близу, то...  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Кажите ми до када сте живели у 

Босанском Петровцу?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Док нису нас истјерали, '95.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли сте се после тога враћали у Босански 

Петровац? 
Сведок Милорад Драгишић: Да, и неки дан сам ишао играт лопте, прије, ето 12 

дана у Петровац.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли имате неких проблема тамо? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не. Нон стоп сам по граду, за сад немам ништа. 

Нико ми ништа није... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: У добрим сте односима са свима ако могу да, ако 

сам добро схватио? 
 
Сведок Милорад Драгишић: У добрим сам односима са свима, све је, немам и 

даље ходам по граду, немам, не знам неких проблема и то... 
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Адвокат Томислав Вишњић: Још да Вас питам, да ли сте можда Ви познати по 
надимку „Бекрија“? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Па и „Бекрија“, и „Груда“, и нема каквих 

надимака ја нисам имао, мени су издавали, бранио сам у Петровачкој „Младости“ ту, па 
било је онда и Муслимана са мном су играли, па нама оно направиш неку интервенцију 
па дођу оно... 

 
Председник већа: А јесте и „Бекрија“? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Јесам.  
 
Председник већа: Па зато Вас ја и питам на почетку па све сте рекли осим 

„Бекрија“. 
 
Сведок Милорад Драгишић: Али боље њих кад питате тамо по граду „Груда“ 

нег' „Бекрија“, разумијете? Кад у граду... 
 
Председник већа: А ја некако кроз предмет сам, „Буроња“ и „Бекрија“ и онда 

вас тако разликујем па сте ме онда мало овај... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да, да. 
 
Председник већа: Добро да сте рекли.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Али кад у граду, кад одете сад случајно, питате за 

„Груду“, он ће ти нама рећи ко сам.    
 
Председник већа: Добро. 
 
Сведок Милорад Драгишић: А овако „Бекрија“ пола и не зна, оно, комшије и 

оно знају ал по граду. 
 
Председник већа: Добро, схватили смо.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, да Вас питам још кад сте, које оружје је 

имао Милан кад сте га разоружали? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Аутоматску пушку.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Аутоматску пушку, то је ова јака „47“, овај 

„Калашњиков“, то, о том оружју говорите? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па тако слично.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Да ли је, овај, за то оружје било потребно 

да се носе неки реденици? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ма какви реденици, то ни случајно. Ја не знам 

гдје то има. Да је оквир носио да, резервних...   
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да. 
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Сведок Милорад Драгишић: Али то нико није носио реденике за ту пушку, то 

нигде нема. Да су оквири направити па да носиш уза се оно, да, што смо ми, носило се 
и ту. 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Кажите ми, кад је дошао Ненад са тим пратиоцем 

како сте рекли, и кад сте Милорада вратили до куће... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Тад смо се, једва смо узели то оружје, то је 

сигурно комешање било, ту сад сигурно пет до десет минута све кад сам и дошао и 
Ненад убеђујемо га и све док смо га сјели у ауто и вратили смо га кући. 
 

Адвокат Томислав Вишњић: Да ли знате шта је после било са његовим 
оружјем?  

 
Сведок Милорад Драгишић: Са његовим оружјем... 
 
Адвокат Томислав Вишњић:  Са његовим оружјем... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ја мислим да је остало у ауту тада. 
 
Адвокат Томислав Вишњић:  Милан није имао оружје код куће?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Није више имао зато што је имао то када је ишао 

на линију и свако је имао то  оружје код куће. 
 
Адвокат Томислав Вишњић:  А које сте оружје имали тада? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па аутоматске пушке највише се носило.  
 
Адвокат Томислав Вишњић:  Да ли су вам давали распрскавајућу муницију 

можда? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па не. 
 
Адвокат Томислав Вишњић:  Добро. Ви сте исто тако били мобилисани, 

схватио сам да нисте у том тренутку били, али.. 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ја нисам тада био на линији, ја сам био у градu, 

били, њих двојица су били на линији... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: А то сте имали смене? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да, двојица су били нон стоп је двојица било горе, 

један је био код куће.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Мислите када кажете двојица, један то мислите 

на три брата је ли тако? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да, да, нас тројица, не можемо сва три бити на 

линији исти дан, то.  
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Адвокат Томислав Вишњић: Па да ли то објашњава онда чињеницу да сте 
били у цивилном оделу тада? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Ја сам би у спортској опреми тада, хиљаду одстро, 

тренерка, дукс и патике, нон стоп сам у томе био и ја мислим да могу све колеге 
потврдити и кога год упитате како се облачио и шта се носило највише да сам тако био.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Кажите ми после тог догађаја, када је била 

сахрана Драганова? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Сутрадан смо ишли у општину, испред општине 

је било њих 17.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: То је била колективна сахрана? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да, колективна.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли сте чули да је било неких убистава у 

Босанском Петровцу у том периоду? 
 
Сведок Милорад Драгишић: То је било пуцања и тога, тога је било масу, то 

није се знало ко пије ко плаћа.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли знате ова породица Каваз, каква је њихова 

судбина била после овог догађаја, значи после 20-ог? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па после је судбина овога Каваза, он је пролазио 

крај наше куће у... и отишао је за избеглиштво. 
 
Председник већа: Који Каваз? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Мухамед.  
 
Председник већа: Добро. 
 
Сведок Милорад Драгишић: Он је и породица његова пришли су крај нас ево 

овако кућа ограда и испред капије ту и одоше доле код мотела, доле су отале су ишли 
од бензинске пумпе колективно.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Када је то било, можете се сетити?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па не могу, али то је нама после четири, пет дана, 

седам тако нешто било.  
 

Адвокат Томислав Вишњић: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Они су два пута ишли, једно су кренули па нису 

отишли па су по други пут од нас отишли, а он исто Мухамед може потврдити да је 
прошао крај мене у томе, глат.  

 
Председник већа: А што мислите да је то важно, то сте два три пута рекли? 
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Сведок Милорад Драгишић: Молим? 
 
Председник већа: Што мислите да је то важно, прошао је крај мене, крај мене, 

три пута сте рекли? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Слободно нека он потврди ја стојим иза тога, а и 

он може слободно ће рећи... 
 
Председник већа: Шта, да је прошао поред вас? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да, да је прошао крај мене, ето крај куће. 
 
Председник већа: А што мислите да је то важно? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па није, него кажем он може исто да потврди, 

можете и њега да питате... 
 
Председник већа: Све је то у реду, али зашто мислите да је то важно да је он 

могао слободно да прође поред Вас? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па да смо имали неку намјеру  да хоћемо некога 

да, то је... 
 
Председник већа: Ја претпостављам зашто, али хоћу да чујем од Вас. 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да смо ми нека... 
 
Председник већа: Браниоче.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли сте чули тада у том периоду да је Мухамед 

био рањен? 
 
Сведок Милорад Драгишић: У том периоду нисам био сигуран, али сам чуо 

после зато што нисам био ту, па не могу ништа да кажем нешто јест то није то, само 
знам за његовог оца да је лежао доле и нико му није прилазио и када смо се вратили.... 

 
Председник већа: Ми смо већ питали за Мухамеда, а шта је са оцем јесте 

сазнали шта је било са оцем?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Отац је лежао доле крај капије... 
 
Председник већа: Добро, а шта је било, шта се десило па је лежао,  јесте то 

сазнали?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па за бураза ми је да је рекао да је он пуцао 

доле... 
 
Председник већа: Који бураз? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Милан.  
 
Председник већа: Да је он пуцао? 
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Сведок Милорад Драгишић: Ја нисам био ту, али рекли су сви кажу тако и ја 

тако кажем.  
 
Председник већа: Кажете бураз ми рече да.... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не, није бураз него је ове комшије и то који су 

дошли.... 
 
Председник већа: А да је бураз пуцао? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Председник већа: Милан, добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Али је ту било маса, ту не зна се ко шта. 
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Али је то све било да вам кажем у неурачунљивом 

стању, све је ту...ја да сам био тај... 
 
Председник већа: Добро, наставите колега.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Овај, када сте се вратили у Босански Петровац, 

јесте ли имали после тога неки сукоб са Мухамедом или... какви су односи? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не. Не, само можда мати почела нешто да матер, 

није само једном безвезе рекла да ту не тресе шљиве оно где је човјек је настрадао и 
тако, а посље није никаквих сукоба било ништа.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Значи у релативно сте нормалним односима? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па све нормално, па ево мати тамо живи, не могу 

нешто рећи лагати када тако је.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, док сте се кажете комешали са Миланом, 

да ли је он у том комешању испаљивао, пуцао из аутомата и то? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не, ту није пуцао.  
 
Председник већа: Јесте Ви видели, извињавам се колега, да је у било ком 

моменту он пуцао?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Не, ја сам стигао тамо, таман сам стигао туд и 

почели смо да га раздвајамо и да ето... 
 
Председник већа: Јесте видели Ви да је он пуцао? Милан?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Чуо се неки рафал, али ја не могу знати је ли од 

њега или је тамо, када је то свађе пуца се. 
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Председник већа: А да ли сте Ви видели Милана да је пуцао, јесте или нисте? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Нисам.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: А јесте ли га заустављали да не пуца, у ком 

смислу сте га заустављали? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па заустављао сам зато што сам чуо рафале и 

мислим да он пуца, али нисам видио, и ја га молим да не иде даље да се не прави се 
циркус ту, кад је направито то код куће.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. 
 
Сведок Милорад Драгишић: И ту смо се и таман је стигло појачање њих 

двојице и вратили смо га.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, е сада да Вас питам, да ли сте чули да су 

два човека убијена ако сам добро сигуран  код локације старог хотела, Зајкић Асмир и 
Терзић Сафет, да ли сте чули за то убиство? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Па чуо сам ја, јесам.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли сте чули да... 
 
Председник већа: Шта сте чули? 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Шта сте чули, у ствари да не питам то, већ сам се 

зауставио? Шта сте чули? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па чуо сам да су овде тројица убијена, а не 

двојица.  
 
Председник већа: Ко још? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Немам појма, још тада је говорило три да су 

убијена код старог хотела.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, чули сте за ову двојицу, за Терзића и за 

Зајкића... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па не знам ко је трећи, још неки је био трећи... 
 
Председник већа: Добро.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, да ли сте чули у том периоду или касније 

ајде па ми кажите када сте чули, да је неко повезан са тим убиствима као... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па има повезано чујем да је повезан он, има још 

неког од њих... 
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Председник већа: Он? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Милан. 
 
Председник већа: Морате због снима се... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Милан, Милан.  
 
Председник већа: Милан, брат Милан, добро.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Али од тога нема ништа, није отишао даље од 

сада гдје је пилана, а некада је била „Крајина путеви“.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: А то је, то значи хотел се налази гледано ка граду 

иза тог места од ваше куће, је ли тако?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па то је иза још можда 400 метара, од тога одатле 

сам га ја вратио, а то је негдје око 700 метара. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: И ако сам Вас добро схватио рекли сте да Милан 

није излазио после тога из куће? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не, није излазио.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Судија хвала немам за сада питања додатних за 

сведока. 
 
Председник већа: Добро, Милане Ви? Немате. Тужиоче?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добар дан. 
 
Сведок Милорад Драгишић: Добар дан.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ако сам ја добро разумео, рекли сте када 

сте из болнице ишли према кући, када сте из болнице ишли према кући, није никога 
било на улици?  

 
Сведок Милорад Драгишић: На улици? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: На улици?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Када сам ишао кући. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ма у граду ишло се према доле према болници 

народ и чуло је да иде се зато што свирене свирале и кренуо народ према болници да 
види ко је, шта је све рањен.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А када сте се приближавали кући вашој, је 

ли ту било некога на улици? 
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Сведок Милорад Драгишић: Јесте, било је код моје куће било народа... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али пре него што сте дошли кући?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Прије него што сам дошао кући, ја сам дошао кад 

је се све десило то и да јавим својима да је, па он је био доле па је он први јавио зато.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, није важно.... Били сте у Вашем 

ауту  „Смарт“? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Које боје? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Бјела.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А у ком тренутку сте чули рафале?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Када сам дошао кући... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте то из кола чули, или? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не, не, када сам стигао кући. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А из ког правца су се чули ти рафали? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Према граду.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А како сте то повезали са Вашим братом?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па зато што је брат кренуо  према граду... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли то значи да сте се Ви мимоишли?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Не, не, ја сам дошао са друге стране и онда сам 

када сам паркирао ауто... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али зашто са друге стране када сте.... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па не могу кроз град проћи када је народ ишао, 

била је гужва и сирене и све полиција је ту све заустављала, то је било невиђено, не 
знам како би вам описао то. Кроз центар не можеш само се отворили пут, и то исто ми 
је било.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И добро, Ви сте дошли кући, изашли и 

видели мајку уплакану, кажете заливају  мајку и је ли Вам мајка нешто каже за 
Милана? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Не, не, они су рекли ми комшије, они... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ко они? 
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Сведок Милорад Драгишић: Па било је комшија ту не могу описати колико је 
било народа... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли се сећате? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Све је више долетило... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли се сећате неког имена, ко Вам је 

рекао? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па били су ови што је мој друг отишао тај што је 

Ненад га послао да га довезу... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па како се зове тај?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Адамовић, „Ћик“.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли Вам он рекао?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Он је рекао отишао ти је брат доле не могу му 

ништа.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А шта је.... а зашто су се они уплашили па 

су Вас послали да га вратите, шта је он то урадио... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Зато што је он био неурачунљив, не можеш га 

сваљати, ништа живо, нико му ништа није могао. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А шта је он то урадио као неурачунљив па 

сте Ви морали да га вратите? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па он је упао у ту како, у кому ту... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Док је био у тој коми, шта је урадио? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па то је код куће што је урадио, и кренуо према... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А шта је урадио? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Шта је урадио код куће? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ја сам чуо то, али нисам био ту. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али само нам реците шта је урадио?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Код куће шта је урадио? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. 
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Сведок Милорад Драгишић: Да је када је полетио комшија да је испуцао и да 
је убио га.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Убио комшију, само реците име? 
 
Председник већа: Каваз Асима је ли тако? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Каваз Асима.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, и шта је још радио, је ли још на 

неког пуцао када сте чули, чуо сам рафале, Ви сте рекли, множина, рафале... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Рафале чуо сам према граду када је он отишао, а 

сада никог није било на улици када сам ја летио за њим. А рафали су се чули и после 
тога када смо ми завршили са њим све, то невиђено по граду шта је било, није само.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажете да сте са Мухамедом били 

нераздвојни? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па када је у тих пет дана два пута покушао 

да се исели, јесте га питали нешто? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па нисам, знате како је не можеш га питати у 

оној, не знам како би Вам ја објаснио, како би ја Вас упитао нешто вама нешто се 
десило, мени се нешто десило... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па били сте нераздвојни?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па били смо тада... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па баш зато што сте нераздвојни... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па јесмо били... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па зато имате право да кажете. 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ни он ништа није, само је лежао у тој 

приликолици и одвезли су га доле. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кога?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Каваза. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ког Каваза? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Мухамеда. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па зашто  је лежао у приколици? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Зато што је био рањен. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: А ко га је ранио? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ко, метак када га је ранио у ногу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А ко је испалио метак? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па, ако је Милан пуцао на Асима, Расима, овога 

Асима, онда је он. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи Милан? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ако је, али је ту.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте се обратили за тих пет дана док се та 

породица није иселила, јесте ли се обратили Мухамеду да му нешто кажете да га 
питатате? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Не. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да му се извините? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А зашто не?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ми смо били, не знам, ми смо били тада 

изгубљени случај.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али били сте нераздвојни? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Јесмо били смо.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па зашто му нисте објаснили шта се 

десило? Јел Вам је било жао зашто му нисте рекли да Вам је жао? 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Одговарао је, тужилац инсистира више пута на 

истом одговору, сада не знам шта жели да постигне.  
 
Председник већа: У праву је бранилац. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли Вам је било жао шта се десило са 

комшијом? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па јесте ми жао. Мени је жао сваког кад настрада 

безвезе. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па јесте рекли то Мухамеду? 
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Сведок Милорад Драгишић: Нисам, не можеш и он је био утучен као и ја што 
сам био утучен, не знам како би пришао човјеку, а и оно у каквој смо ситуацији ми 
били, нисам ни размишљао о томе ништа, нисам ништа му ни рекао прошао је крај нас 
и отишао је. Ни он ништа није ни рекао ни отуда из, могао је и он нешто рећи ако је 
тако нешто.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Колико је, то нисам разумео, да ли 400 или 

700, колико је хотел „Грмеч“ удаљен од ваше куће? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па има сигурно па ко ће, 600-700 метара сигурно.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли то према граду? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Према граду.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли може тим путем да се дође, колима 

да се дође? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Може.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли могло тог дана да се дође? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Молим? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли могло тог дана да се дође?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Могло би се али гужва ту је било полиције било је 

свега. Гужва, народ хода и лети према болници и то.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Рекли сте да је Ваш брат попио неке 

лекове за смирење и да је... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Попио је код куће то када смо га довезли мало 

овде, и онда је попио. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Колико сати је то било, колико је то сати 

било када сте га вратили?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па ето било је око па ајде поподне. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Поподне?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Око 2 сата до 3.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па јесте Ви њега сво време држали на оку? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Јесмо, били смо код њега ту... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, Ви питам за Вас, јесте га цело то 

поподне од 2 до увече? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Јесмо, ту смо били заједно, никуда нисмо... 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Где сте били заједно? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А где, где сте били? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Код куће. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: У којој просторији? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Код старе куће, горе смо били испред куће сви.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Испред куће? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да. Улазио је он у кућу и тако у стару кућу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли то значи да је било тренутака када га 

нисте видели?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ту је нон стоп био, никуд, у кући једино и ван ту 

испред куће, ја сам био испред куће нон стоп били смо и комшије и сви смо били 
испред. Долазили су саучешће уручивали, свако је долазио, родбина. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Како онда објашњавате, јесте се распитали 

ако је Ваш брат био читаво поповне у кући или испред куће, како је могуће онда да 
њега повезују са убиством ових људи испред хотел „Грмеч“? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Па нема код нас све повезује, код нас су и лежали 

неки у затвору лежали нису ништа урадили.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте причали некада са братом? 
 
Сведок Милорад Драгишић: У вези... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: У вези ове оптужнице? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Нисам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Нисте питали рођеног брата шта се десило 

тог 20. септембра? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па шта ћемо причати када све се зна. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, ја мислим да се све зна. Хвала Вам 

немам више питања.  
 
Председник већа: Добро, кажите ми, ајте ми још једном реците када сте стигли, 

Ви сте полетели како сте рекли, стигли Милана, са ким је био Милан, још једном ми 
реците? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Сам био када је ишао према граду.  
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Председник већа: Сам? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Председник већа: А Ви и овај „Ћик“ је ли тако? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па овај Адамовић и он је отишао аутом. 
 
Председник већа: А Ви пешке? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ја сам пјешке кренио за њим да га стигнем.  
 
Председник већа: Добро, да ли Вам је позната особа по надимком „Рамбо“? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па јесте.  
 
Председник већа: Па како? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па када сам ја тај дечко из града да не знам некога 

у граду... 
 
Председник већа: Па ко је тај „Рамбо“ је ли знате?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па то је неки дечко из Крњеуше, „Кићо“.  
 
Председник већа: Је ли Вам он познат из тих околности?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Молим? 
 
Председник већа: Је ли познат из ових околности тог дана дешавања, јесте га 

видели тог дана? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не, не. Он се после појавио.  
 
Председник већа: Малопре Вас пита бранилац па сада ја онако, да онако 

предочим један део исказа Лемеш Асмира, Лемеш Асмира који каже да сте Ви пуцали 
на њега, односно исправља се па каже да закључује јер није имао ко други? Не Ви него 
Милан брат Ваш? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Па не као комшије су рекле да је он пуцао, а ја 

нисам био ту. Ја не могу рећи за некога ја кажем што сам чуо, зато што нисам био ту и 
ја сам каснио ту.  

 
Председник већа: Ајте још једном каже бранилац можда нисте разумели, каже 

Лемеш Асмир да он закључује да је Милан пуцао на њега... 
 
Сведок Милорад Драгишић: А ниђе га није било када сам ја, то је било за ево, 

за два минута три. 
 
Председник већа: Знате ли где су куће Половина Славка и Радак Душана?  
 
Сведок Милорад Драгишић: То је мало кућа више од њих, од њега.  
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Председник већа: Кога њега? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Од тога „Буце“.  
 
Председник већа: Лемеша? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Председник већа: А колико је удаљена од Ваше куће, те две куће? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па 100 метара. 
 
Председник већа: 100 метара, зато што код тих кућа Лемеш каже да је пуцао 

Драгишић Милан на њега, па Вам ја то сада овај предочавам, Ви кажете да то нисте 
видели. 

 
Сведок Милорад Драгишић:  Па је ли га ранио, шта је... 
 
Председник већа: Сада Ви мене питате, ја питам сада. Добро. Кажите ми... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Он ако је пуцао на њега, његова је кућа нама 10 

метара од пута. 
 
Председник већа: А знате ли где је кућа Хујић Шаћира?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Хујић Шаћира, знам. 
 
Председник већа: Знате ли ко је? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Знам. 
 
Председник већа: Где је његова кућа?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Његова је кућа неђе око 150 метара од наше.  
 
Председник већа: Знате ли, је ли Вам познато да је пуцао и на њега, Милан?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ма нема, можда је он пуцао, али не верујем да је 

пуцао на њега, сви причају сада сигурно то да је пуцато на њега, али он је у томе 
ситуацији био ја не знам да је и неко нешто.. 

 
Председник већа: Још једно питање, рекли сте да сте чули рафале, и колико сам 

ја закључио Ви сте претпоставили да је он пуцао?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Рафали су се све чују по граду, само се... 
 
Председник већа: Али сте у једном моменту рекли да сам... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Јесам, чуо сам рафал и ја сам полетио. 
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Председник већа: Ја закључујем да сте Ви закључили, то јест претпоставили да 
пуца Милан? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Нема ко, нема ко није био на путу, а у граду је 

гужва сви су наоружани само се пуцало... 
 
Председник већа: Али од тог само се пуцало што сте закључили да баш пуца 

Милан? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па нисам никога видио на путу док сам ја стигао 

до њега.  
 
Председник већа: А јесте Ви знали да ли је он кренуо са пушком или без? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Молим? 
 
Председник већа: Да ли сте Ви знали да ли је он кренуо са оружјем или не? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Рекао ми је „Ћик“ да је отишао са пуком према 

граду. 
 
Председник већа: А одакле му пушка, одакле је извадио пушку када је пре него 

што је кренуо? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па немам појма сигурно је он је тада и дошао са 

линије, носио је пушку са совом сигурно и гардеробу. 
 
Председник већа: А са ким је дошао од мртвачнице?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Молим? 
 
 Председник већа: Са ким је дошао од болнице, мртвачнице?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Он је дошао са, Ненад га је послао са својима 

овима, довезли су га кући.  
 
Председник већа: Адамовић и Топаловић?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Да.  
 
Председник већа: Добро. Нових питања? 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ја само судија нешто да покушам да разјасним. 
 
Председник већа: Изволите, само укључите микрофон.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Само нешто да покушам да разјасним у односу на 

питање тужиоца, можете да нам објасните колико путева има од Ваше куће до града, до 
болнице или обрнуто од болнице до Ваше куће?  

 
Сведок Милорад Драгишић: Два пута. 
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Адвокат Томислав Вишњић: Два пута, један је ајде сада нам опишите један 
пут води како? 

 
Сведок Милорад Драгишић: Овај један пут води кроз центар, један око центра. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, тај пут који води кроз центар, којом 

улицом се иде од ваше куће рецимо? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Па равно се иде и директ идеш према граду, 

према аутобуској станици. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Како се зове та улица? 
 
Сведок Милорад Драгишић: ЈНА улица.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: ЈНА, има ли сада друго име, је ли то Гајева 

улица?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Да, Гајева, ЈНА то.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Којим путем је дошао Ненад? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ненад је дошао директно из града том улицом, 

зато што је он имао пролаз и његов ауто је имало пролаз кроз град и одмах ту... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Значи он је дошао Гајевом улицом од града? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Од града директно.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ка вама? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Директ, директ он је дошао из града према нама је 

ишао кући.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, кажите нам сада где се налази тај стари 

хотел?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Стари хотел, прођеш центар и онда долази стари 

хотел.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Значи ако идете од ваше куће ка старом хотелу 

мора, можете да прођете само Гајевом улицом или... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Гајевом улицом само не може споредном улицом 

проћи. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Немам питања више у вези са тим.  
 
Председник већа: Браниоче.... извињавам се тужиоче можда сада неко ново 

питање?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли може том около улицом да се дође? 
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Сведок Милорад Драгишић: Молим? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли може том улицом којом сте Ви 

дошли из града, та што иде около града? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Да, иде око града. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли може да се том улицом дође до 

хотела?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Можеш, мораш колишити, мораш колишити.   
 
Председник већа: Не, не, чекај, чекај, завршите. Да ли може околном улицом до 

хотела да се дође, рекли сте нам од центра.... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Од центра можеш равно, а можеш и овда дођеш 

са бока града и онда идеш туда и враћаш се на нашу улицу... 
 
Председник већа: Ког центра, а да ли до хотела може и околном улицом?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па море опет одозго из наше улице доћи на исту 

улицу, код аутобуске станице мораш доћи са бока, да дођеш на аутобуску и равно доле 
да идеш у тај стари хотел.  

 
Председник већа: Дакле, до центра може са два пута, а до хотела једним?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Не, не, око, ово према нашој кући... 
 
Председник већа: Добро, од центра? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Ја могу кроз центар да дођем до куће наше. 
 
Председник већа: А може и около? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Можеш около да идеш кроз центар, крај центра 

прођеш и идеш кући нашој. 
 
Председник већа: Добро, а од центра до хотела колико има путева? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Од центра до хотела?  
 
Председник већа: Да.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па ето до тога старог хотела? 
 
Председник већа: Да.  
 
Сведок Милорад Драгишић: Па ето то ти је у старом хотелу, а сада мореш 

проћи крај њега, том улицом од аутобуске станице ето ти 100 метара.  
 
Председник већа: Добро, имате ли још питања?  
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Сведок Милорад Драгишић: Па до аутобуске станице 500-600 метара има од 
наше куће. 

 
Председник већа: Имате ли Ви нешто да додате ново? Имате ли Ви да додате 

нешто?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Немам. 
 
Председник већа: Што нисте изјавили. А сада, али ја морам само још једно 

питање, то је начео тужилац, односно заменик, Вашем брату се ставља на терет једно 
озбиљно кривично дело и има ту неких и погинулих и повређених и тако даље, мени 
није јасно, некако ми није ми природно да Ви са рођеним братом о томе не попричате?  

 
Сведок Милорад Драгишић: Да нисам? 
 
Председник већа: Са рођеним братом о томе попричали?  
 
Сведок Милорад Драгишић: Ма шта ћеш причати о томе, то је било прије 25 

година сада... 
 
Председник већа: Управо зато, прође неко време па каже бато да ли је могуће 

да си тамо неког  ко је пилао дрва... 
 
Сведок Милорад Драгишић: А то јесмо, од тога нема ништа. Нико никад, то 

ставља се... 
 
Председник већа: Добро, кажите ми за трошкове, јесте имали трошкове око 

доласка? 
 
Сведок Милорад Драгишић: Не.  
 
Председник већа: Хвала лепо. Добро, личну карту сте добили. Питања више 

нема, сведок нема више ништа да дода. То је то. Зовите нам... 
 
Сведок Милорад Драгишић: Добро. Хвала. 
 
Председник већа: Како се зове Јела, Јелу. Ништа од линка? Не, не, не сада, да  

завршимо, па ћемо онда да видимо. А то, да ми не укључују сада у сред, проверите, 
проверите.  
 

Испитивање сведока ДРАГИШИЋ ЈЕЛЕ  
 

Добар дан.  
 
 Сведок Јела Драгишић: Добар дан.  
 
 Председник већа: Дакле, приступила је сведок Драгишић Јела, идентитет 
утврђен увидом у личну карту серијски број 7КОКООА3Ј, издата од стране БиХ, која се 
након увида и враћа. Кажите ми име оца? 
 
 Сведок Јела Драгишић: Здравко.  
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 Председник већа: Здравко. Рођени сте кад и где? 
 
 Сведок Јела Драгишић: 2.02.1969. Босански Петровац. 
 
 Председник већа: Живите на адреси? 
 
 Сведок Јела Драгишић: Дервента.  
 
 Председник већа: Дервента. Има нека адреса? 
 
 Сведок Јела Драгишић: Има, Српске војске.  
 
 Председник већа: Број? 
 
 Сведок Јела Драгишић: Без броја.  
 
 Председник већа: ББ? Добро. Шта сте по занимању? 
 
 Сведок Јела Драгишић: Трговац али пензионер сам сад после ове трагедије сам 
пензионер, али сам по занимању трговац.  
 
 Председник већа: Добро. Да ли сте у сродству са овде оптуженим Миланом? 
 
 Сведок Јела Драгишић: Па ја сам му снаха, од покојног тог брата жена.  
 
 Председник већа: Од Даде? 
 
 Сведок Јела Драгишић: Молим? 
 
 Председник већа: Од Даде? 
 
 Сведок Јела Драгишић: Драгана, да. 
 
 Председник већа: Дадо? 
 
 Сведок Јела Драгишић: Да.  
 
 Председник већа: Добро. То ја сад не рачунам, ја бих рекао да је то 
приви...овај... Добро.  

Ви сте привилегован сведок, имате право да не сведочите па је моје прво питање 
да ли желите да сведочите? 

 
Сведок Јела Драгишић: Па што не бих желела.  
 
Председник већа: Добро, онда сте дужни да говорите истину и одговарате на 

постављена питања, давање лажног исказа представља кривично дело. Поред тога нисте 
дужни да одговарате на поједина питања ако бисте тиме себе или блиског сродника 
изложили тешкој срамоти, знатној материјалној штети или кривичном гоњењу.  

 
 Испричаћу Вам и текст заклетве за сведока и Ви ћете само рећи „да“, да не 

понављате цео текст. 
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Заклињем се својом чашћу да ћу о свему што пред судом будем питана говорити 
само истину и да ништа од онога што ми је познато нећу прећутати.  

 
Сведок Јела Драгишић: То да ја сад поновим? 
 
Председник већа: Не, само да, зато ја... 
 
Сведок Јела Драгишић: Да, да.  
 
Председник већа: Добро. Ајте нам чега се сећате, знате који је догађај у питању, 

ајте датум. 
 
Сведок Јела Драгишић: Па ваљда ја највише треба да знам.  
 
Председник већа: Ето, ми тако и рачунамо, овај, па нам испричајте шта је било 

тог дана, онако из Вашег сећања.  
 
Сведок Јела Драгишић: 20.09. то је било, '92., после подне, један два сата, ја, 

ми смо сједели у дворишту, ја, дјеца, од Милана супруга и онда је одједном се појавио 
он, сад ја не знам људе, то... 

 
Председник већа: Он? Увек говорите имена. 
 
Сведок Јела Драгишић: Милан, добро, Милан се појавио, пошто ми нема, ако 

кажем некад Мића него схватите да је то он, овај, Милан се појавио у некоме стању које 
је неописиво и рекао је да је погинуо Дадо, да, и још 16 и Дадо седамнаести. То је био 
шок, мислим, кад је, још кад сам чула људи који су са Дадом нисам вјеровала, пошто то 
није било везе.... 

 
Председник већа: Ајте да се после не враћамо, како је дошао, чиме је дошао, са 

киме је дошао па је... 
 
Сведок Јела Драгишић: Дошао је, два човјека али ја не знам, ја стварно не знам 

то, дошао је аутом, довезли су га. 
 
Председник већа: Који ауто? 
 
Сведок Јела Драгишић: Црвено неко ауто, ја сад не знам јел` лада, шта ли је, 

више и не знам прије 25 година.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Јела Драгишић: И онда је настао читав хаос, онда је свекрва је, и ту је и 

она била, онда је стао јаук и дјеца, ма ни ја више стварно не знам шта бих вам рекла, 
Мићо је био с тим, шта, они су се са њим борили тада.... 

 
Председник већа: Како? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па мислим овај, он је био клекно кад је дошао колко је 

био у лошем стању, и то, а толко смо били и ми у лошем исто, и свекрва је толко 
јаукала да је неко од комшија полетио, али ја сам видела како из магле ти Кавази, и 
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људи нису од свог дворишта једно 20, ма не знам јел` има 5-10 метара, и ја се више не, 
ја се не сећам ни пуцња ни шта, али мислим било је, и ја сам... 

 
Председник већа: Шта је било? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па био је пуцањ тада али ја мислим оно сјећање, 

пошто смо ми сви ко, ја сам дјецу, ја од Миће, од Милана даље не знам, он, само су 
рекли да је отишо, да је пошо према граду и онда ваљда га је брат сустиго, ето то је све. 

 
Председник већа: Који брат? 
 
Сведок Јела Драгишић: Милорад.  
 
Председник већа: Добро. 
 
Сведок Јела Драгишић: И за, мени се учинило тако ваљда у том, ја сам већ 

увела децу у свој спрат и јаук и, мени се учинило у једном, можда моје мишљење а ја, 
брзо а можда и 20 минута он се, они су њега вратили. 

 
Председник већа: Њега? 
 
Сведок Јела Драгишић: Милана.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Јела Драгишић: Извините, али... 
 
Председник већа: Добро, добро.  
 
Сведок Јела Драгишић: И дошао је на спрат, то мислим знам сигурно, горе, и 

од тада Милан из дворишта није изашо, из дворишта куће, био је горе, ил су му нешто 
дали за лијек, сад не могу вам се сјетити знате, ја чак мислим да је он мало одлежао 
горе на спрату код мене, овај, да се мало то, и ја све што то знам, ја не знам даље ништа 
јер само у кругу ту кућног дворишта. Е то је моје мишљење, а, није мишљење, то је 
истина. 

 
Председник већа: Добро.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ајте да Вас питам уназад. Кажите ми кад је била 

сахрана Вашег супруга у односу на тај догађај? 
 
Сведок Јела Драгишић: 21.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: 21. то је било идући дан, јел` тако? 
 
Сведок Јела Драгишић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ви сте претпостављам ишли, како сте ишли на 

сахрану, скупа сви? 
 
Сведок Јела Драгишић: Сви скупа, ишли смо ми сви пред, најпре преузети те 

као сандуке, 17 сандука је пред општином било и онда је свако свој возио кући, али сви 
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фамилија, сви оба два дјевера, свекрва, ма сва фамилија је ишла пред општину, и тако 
смо се кући вратили.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, а овај претходни дан... 
 
Сведок Јела Драгишић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли су Вам долазили људи у кућу? 
 
Сведок Јела Драгишић: Да, да, долазило после, па кренуло је то долазити 

одмах али ја се не сећам али долазило, поготово у вечерњим сатима, нон стоп је народ 
долазио мислим, ружно би било да не дође нико.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Е сад кажите, кад је Милан дошао са овом 

двојицом... 
 
Сведок Јела Драгишић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ви сте рекли да сте били у дворишту? 
 
Сведок Јела Драгишић: Да. Били смо, да, ја, свекрва, дјеца, његова и моја 

дјеца, Миланова дјеца.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Колико је то дјеце било? 
 
Сведок Јела Драгишић: Петоро дјеце.      
 
Адвокат Томислав Вишњић: Петоро деце у дворишту? 
 
Сведок Јела Драгишић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: И колико дуго, ајде ако можемо да ставимо неки 

временски оквир да ли можете то да, у тренутку кад је Милан дошао и саопштио вам 
то, па до тренутка кад је овај Каваз наишао како сте рекли, колко је ту времена прошло? 

 
Сведок Јела Драгишић: Није то прошло пуно времена. Ма није Каваз ни 

наишао, ја, Каваз је, он је чуо ја, дајем своју руку да је Каваз чуо свекрву да јау..., и 
није, они су полетили људи и онда, то је једноставно моје мишљење било, на 
погрешном мјесту у погрешно вријеме, ја дајем, то би рекла и пред њима, да људи нису 
изашли тако се трефило, да то не би ни било, то је моја гаранција, а сад која, колко 
времена, шта, стварно то је прије 25... 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, а кажите ми, у каквим сте ви односима 

били са Кавазовом породицом пре тога? 
 
Сведок Јела Драгишић: Ми смо супер били, супер, а Милан чини ми се да је 

бољи био, тих задњих дана били су и бољи, јел су они једно вријеме пошли да иду, сви 
колективно па их је вратила, они су чак њима нешто и поклоне остављали дјеци 
његовој и жени Милановој, били су супер односима они.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: А Милорад у каквим је односима био са 

Мухамедом?  
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Сведок Јела Драгишић: Ма Милорад је био сваким добар, то је други онај 
дјевер.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Милан је био везан за Вашег супруга.  
 
Сведок Јела Драгишић: Ух, то ... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Можете нешто да нам кажете више о томе.  
 
Сведок Јела Драгишић: Па то, то кажу сви, ја сам дошла кад сам се удала то је 

моја свекрва причала они су разлике 9 година, и ваљда је њему био баш посвјећен, 
ваљда га је оно како бих рекла помаго у дизању и баш је њему било....., то јесте.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли знате, вратићу вас сад на неку другу тему. 

Да ли знате када је Милан враћен, кад кажете да су га браћа вратила... 
 
Сведок Јела Драгишић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ко је тај, која браћа су га вратила?  
 
Сведок Јела Драгишић: Па Милорад и Ненад то му је брат од стрица.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ненад. Да ли знате да ли је Милан имао неко 

оружје у кући, у кући ... 
 
Сведок Јела Драгишић: У чијој кући?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: У тој Вашој кући ... 
 
Сведок Јела Драгишић: Не.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: ... у којој сте живели сви заједно.  
 
Сведок Јела Драгишић: Не. Нисмо ми сви, он је имо своју кућу посебно, а ми 

смо посебно, ал` Милан до ... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: То је заједничко двориште.  
 
Сведок Јела Драгишић: ... своје куће није ни дошо кад је дошо јавити, није ни 

улазио то, заједничко је двориште да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Заједничко двориште.  
 
Сведок Јела Драгишић: У нашој кући оружје не, не знам мислим. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: У време кад је, у тренутку кад је била та пуцњава 

ајде да кажемо дал` сте чули или нисте чули, то и разумем, али и деца су била у 
дворишту тада.  

 
Сведок Јела Драгишић: Јесу. Па јесу, па то је било све брзински нешто овај, 

били су дјеца тада.  
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Адвокат Томислав Вишњић: Да ли се сећате отприлике ако имате неку слику 
без, макар и без тона, где је био Каваз у тренутку кад се то десило?  

 
Председник већа: Само кажите који Каваз чисто због прецизности.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Каваз Асим извињавам се.  
 
Сведок Јела Драгишић:  Асим, па они су заједно, па као до ових жена, од 

капије своје није пуно он ту био, од своје капије.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: То је било на улици? 
 
Сведок Јела Драгишић: Да, да, да, то сам ја из профила као из даљине ко кроз 

маглу видла да људи отварају своју капију да лете и да као вичу шта је, а и ту је више, 
ја даље стварно, они нису ушли у наше двориште нит` је неко ушо у њихово, то је било 
све на асфалту.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли сте чули Милана да говори нешто тада?  
 
Сведок Јела Драгишић: Коме?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Њима.  
 
Сведок Јела Драгишић: Ником... Милан је био ван капије нормално, није у 

дворишту крај мене.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Можете ли ... 
 
Сведок Јела Драгишић: И тад је он, стим људима, па ја ја стварно, више смо 

око свекрве се како бих рекла концентрисали, жена је срушила се ту и шта ја знам, и у 
том моменту сам ја још могла помоћи, после сам ја била катастрофа, после, тако да ја те 
детаље... Били су ти мушки неки шта ја знам ко је, ко је прилазио стварно не знам.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, а рекли сте ми да сте били у добрим 

односима са њима, да ли је био неки разлог други ... 
 
Сведок Јела Драгишић: Не. За Каваза?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: За Каваза да.  
 
Сведок Јела Драгишић: Не. Ја само кажем и опет гарантујем да је, били људи 

да нису чули ту јаукњаву, да нису изашли, полетели да се то не би десило стављам 
своју, то могу и они потврдити, може Мухамед потврдити стварно, овај не може, то... 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Шта се дешавало са њима после тога да ли 

знате?  
 
Сведок Јела Драгишић: То не знам стварно, ја нисам више доље, ја чак нисам 

из куће после ни излазила, са дјецом и долази ти народ пролази, ето то.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Јесте ли их видели од тада до данас некада?  
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Сведок Јела Драгишић: Мајку Кавазову сам, кад сам ишла први пут у посјету 
Петровцу са неким аутобусом, прије 2000., овај, она је туда ту су били људи из 
Прњавора она је, она мене поздравила фино и питала како су дјеца то што јест јест.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Немам више питања судија.  
 
Председник већа: Добро. Милане Ви? Тужиоче. Замениче.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добар дан.  
 
Сведок Јела Драгишић: Добар дан.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Колико је Милан тада имао деце?  

 
Сведок Јела Драгишић: Троје.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесу та деца била у дворишту? 
 
Сведок Јела Драгишић: Јесу.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А супруга Миланова?  
 
Сведок Јела Драгишић: Ја мислим, јест и она. Мислим не знам тог момента 

када је он казао, али су сви после прилетели и свекрви је она прилетила и нама после, 
зато ја сада не могу гдје се ко нашао јер је исто двориште, куће су разлике као ја и Ви.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А... 
 
Сведок Јела Драгишић: То не би знали, да смо знали па да чекамо, не знамо 

гдје шта.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А сећате се да је Милан то поподне провео 

у Вашој кући?  
 
Сведок Јела Драгишић: Па наша кућа да, на спрату је... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А није одлазио у своју кућу? 
 
Сведок Јела Драгишић: Ма није он у своју, у нашој се кући и правила и то све 

ту се десило, мислим мртвац је из наше, из ове горње мислим његов је брат али нема он 
везе са својом кућом. Све се дешавало на доњем, ја сам била на горњем спрату, а 
свекрва је на доњем и свекар и ту је и када је леш дошао, дошао је код свекрве на доњи 
спрат и све, са Милановом кућом то и Милорадовом нема.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ви сте нам рекли, а да Вас то нико није 

питао, да Милан сигурно није излазио из дворишта то поподне? 
 
Сведок Јела Драгишић: Не, то гарантујем. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. Мада Вас то нико није питао, али на 

питање шта се десило са првим комшијама то се не сећате, а све остало памтите 
фотографски... 
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Сведок Јела Драгишић:  Којим комшијама? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па сада само ако можете... 
 
Сведок Јела Драгишић: Којим првим комшијама? Тим Кавазима је ли? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. 
 
Сведок Јела Драгишић: Па јесам Вам рекла да сам видела да људи ко да трче 

одоздо и то је више ја не знам шта је било, је ли... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Управо Вас то сада... 
 
Сведок Јела Драгишић: Па није то близо.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Поновили, рекли сте реченицу нису они 

ушли у наше нити смо ми ушли у њихово двориште. 
 
Сведок Јела Драгишић: Па не ја, ја мислим то... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, рекли сте нико није ушао у њихово 

двориште? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па није ушао у двориште. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, е сада нећу то да Вас питам што 

мислите да је то важно у том тренутку, јел ти то требало да буде ако неко уђе у 
двориште Ви га онда убијете или шта је сада то важно па да сада сте то истакли... 

 
Сведок Јела Драгишић: Па не, мислим истакла сам зато што мислите можда да 

су људи дошли у наше двориште па да се то десило, е то сам мислила да мислите.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Е сада Вас ја питам... 
 
Сведок Јела Драгишић: То је било кратко, то је више њиховој кући него нашој. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ви тачно описујете докле су дошли и када 

су дошли, објашњавате разлоге зато што је мајка јаукала... 
 
Сведок Јела Драгишић: Е то да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А када Вас питамо а шта се десило, шта је 

то  Милан урадио, Ви се тога не сећате, е сада Вас ја поново питам... 
 
Сведок Јела Драгишић: Али Милан није био ту код мене.  
 
Председник већа: Немојте у исто време само.  
 
Сведок Јела Драгишић: Молим? 
 
Председник већа: Нека постави још једном питање, не можемо сада да 

инсистирамо, али... 
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Сведок Јела Драгишић: Не, не, могу ја одговорити, Милан није био крај мене. 
 
Председник већа: Дозвољавам. 
 
Сведок Јела Драгишић: Милан је био на капији дворишта и са асфатла ако је то 

је са асфалта а не... 
 
Председник већа: Тужилац хоће да Вас пита, тужиоцу се чини да се селективно 

сећате, знате шта причам, значи да се нечега сећате јако добро, а нечега се не сећате... 
 
Сведок Јела Драгишић: Да, али више се даље само сјећам та два лика као да 

лете, да оно трче, и ја се не сећам јер сам ја пошла и дјецу да узмем, па људи и нама је 
јавило тада да је трагедија.  

 
Председник већа: Добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли сте видели... 
 
Сведок Јела Драгишић: Нисам ја трчала на цесту тамо да гледам... 
 
Председник већа: Добро. 
 
Сведок Јела Драгишић: Гдје се шта дешава.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли сте видели шта се десило са Кавазом 

старијим? 
 
Сведок Јела Драгишић: Нисам видела, али сам чула. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта сте  чули? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па да је упуцан. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ко га је упуцао?  
 
Сведок Јела Драгишић: Па упуцао ваљда Милан.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И где је тело било? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па ваљда ту гдје је и било, ја... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Где? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па ту на мјесту тог злочина. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Е па ја Вас питам где је то место злочина? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па нисам ја ишла, ја нисам ишла.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, Ви кажете видела сам да су полетели 

из свог дворишта и да нису ушли, а докле су дошли када сте их видели? 
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Сведок Јела Драгишић: Па како би Вам ја сада објаснила њихово... 
 
Председник већа: На улици или где? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па на улици, на улици, па на улици.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па то је једноставно питање, једноставан 

одговор, значи Ви...... 
 
Сведок Јела Драгишић: Па не могу они ни ући у то, то је затворени тип ограде 

одоздо, од куће њихове, не могу људи ни ући, требају они ићи још трчати до нашег 
дворишта.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли то мајка видела Миланова? 
 
Сведок Јела Драгишић: Чија мајка? Ма мајка не зна гдје је била, мајка је била у 

несвјести. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А када је, је ли ту био Милорад?  
 
Сведок Јела Драгишић: Милорад није одмах био. Милорад је дошао касније. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Када касније?  
 
Сведок Јела Драгишић: Па, то није велико вријеме и он је чуо да је овај Милан 

пошао према граду и он је отрчао за њим, то што знам, Милорада најмање се сјећам у 
томе.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Е сад Ви сте рекли пуцањ или пуцњи и 

тако тај израз сте употребили, када кажете пуцањ, пуцњи шта је то по Вама, шта сте Ви 
то чули? 

 
Сведок Јела Драгишић: Пуцањ тада.. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли то један метак? 
 
Сведок Јела Драгишић: Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Или рафал или шта? 
 
Сведок Јела Драгишић: Ма јој ко да се ја разумијем, јој господине... 
 
Председник већа: Слободно кажите сећам се, не сећам се, сигурна сам... 
 
Сведок Јела Драгишић: Нисам сигурна. Нисам сигурна. 
 
Председник већа: Е па реците како... 
 
Сведок Јела Драгишић: Нисам сигурна и не могу да кад нешто, да лажем ако 

нисам сигурна и да кажем, нисам не сећам се. Па и ја сам тада била у шоку. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Ви сте у шоку, Милан је у шоку, мајка у 
шоку? 

 
Сведок Јела Драгишић: Да, да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Овај човек је чуо јауке мајке и полетео и 

страдао на улици, шта сада Милан ради?  
 
Председник већа: Да ли знате? 
 
Сведок Јела Драгишић: Не знам. Овај Милан? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па тај Милан. 
 
Сведок Јела Драгишић: Не. Милан је само сам чула да је отишао према граду, 

то је дјецу сам, пуцањ када се чуо дјецу сам увела у кућу на спрат и своју и његову 
дјецу, ја не знам, ја све сам.... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А зашто сте одвели децу на спрат?  
 
Сведок Јела Драгишић: Па зато што сам и ја ушла, не могу ја дјете од 3 и по 

године и од двије моје је било.... мислим. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Судија.... 
 
Сведок Јела Драгишић: Па није због пуцња, јој људи моји немојте..... 
 
Председник већа: Како бих рекао, ми судимо за озбиљно кривично дело... 
 
Сведок Јела Драгишић: Па нису то пуцњи били рафали да бјежимо.  
 
Председник већа: Ајте само мало да имамо разумевања да је том приликом, том 

приликом, тога дана изгубила и она супруга... 
 
Сведок Јела Драгишић: Па то је исто, исту трагедију и они, и ја, и свекрва, то 

је једно, дјеца су мала и не знају то. 
 
Председник већа: И ја сам закључио због пуцња сте увели децу унутра? 
 
Сведок Јела Драгишић: Пуцало се и када се Милан вратио то када сам рекла 

код мене, то се и увече пуцало се увјек се пуцало, а ко је пуцао и гдје је пуцао по граду 
стварно не могу, и то је можда мисли неко да је, он није, то.... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ко он није? 
 
Сведок Јела Драгишић: Милан. Милан када је дошао у кућу у двориште, 

изашао није, то гарантујем... 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Е сада опет се враћамо на то, 

ако сте отишли да чувате децу, одвели сте их на спрат, како Ви знате шта су остали 
радили, а поготово шта је радио Милан, да ли је био или није био ту? 
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Адвокат Томислав Вишњић: Судија, није то рекла.  
 
Сведок Јела Драгишић: Па није то тако.  
 
Председник већа: Уме, уме да објасни Јела.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Знам да уме да објасни, али то што тужилац 

тврди да је рекла она то није рекла. 
 
Сведок Јела Драгишић: Да, ја не знам... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А извините који део није рекла? 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Рекли сте колега да је рекла да је отишла да чува 

децу, она је рекла да је увела децу.  
 
Сведок Јела Драгишић: Да, нема шта ту, нису дјеца бебе.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Чување је трајно стање и сада је Ви питате на 

трајно стање да ли је, шта се дешавало. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте ли били поред деце или сте, рекли 

сте била сам на спрату? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па то је мој стан... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па добро, ништа страшно, да ли сте Ви 

били у свом стану? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па јесам била. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: На спрату? 
 
Сведок Јела Драгишић: Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А где су била деца? 
 
Сведок Јела Драгишић: Са мном. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, не знам како се то зове, али били 

сте горе на спрату са децом, и сада Вас ја питам када сте били горе у стану са децом, 
како знате шта је радио Милан читаво поподне?  

 
Сведок Јела Драгишић: Ма какво поподне...... мислим не могу вјеровати, какво 

поподне, то су били 20, 10, 15, 20 минута, какво поподне, шта Вам значи поповне... 
 
Председник већа: Јесте Ви остали горе у стану Вашем са децом или сте 

оставили децу па сте ишли доле? 
 
Сведок Јела Драгишић: Ама нисмо силазили то је било све у року од 20 минута 

људи моји, не знам... 
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Председник већа: Шта све?  
 
Сведок Јела Драгишић: Па то док је ваљда Милан отишао и Милорад га вратио 

и дошао ту, тако мислим. 
 
Председник већа: А Ви сте за то време били горе у стану? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па нисам, па да, ту је и дошао. 
 
Председник већа: Са децом? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па децом, ја сада не знам јесу Миланова дјеца била 

уведена ту стварно не знам... 
 
Председник већа: Значи након пуцњаве Ви са децом горе у стан, и после 20-так 

минута се враћа Милан? 
 
Сведок Јела Драгишић: Да, и онда сам чула шта, то као чула као шта је, нешто 

да се десило. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А шта се десило? 
 
Сведок Јела Драгишић: Па са Кавазом причам Вам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, али јесте некад причали са 

Миланом о оптужници која је подигнута? 
 
Сведок Јела Драгишић: Никада. Милан и ја смо са велике раздаљине. Ја нисам 

причала никоме, мени је ово шок сада да ја морам доћи ово и у тој трагедији да се 
враћам на 25.... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Овде има 5 догађаја, један је са оцем 

Кавазом, други је са сином Кавазом, постоје још двојица комшија и још двојица 
убијених људи у близини хотела, е сада.... 

 
Сведок Јела Драгишић: То не знам, то не. Шта оцем Кавазом имате, па отац и 

Каваз су били заједно ваљда.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А што се Ви љутите?  
 
Сведок Јела Драгишић: Па зато што мислите да Вам нешто лажем.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли сте чули да је тога дана да су 

убијени поред хотела „Грмеч“ Терзић Сафет и Зајкић... 
 
Сведок Јела Драгишић: Нисам чула ништа... 
 
Председник већа: Сачекајте да заврши питање. Терзић Сафет и Зајкић Елдин? 
 
Сведок Јела Драгишић: Не, ја и не знам те људе, ја стварно не знам ни ко су 

нити сам чула. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли то значи да сада од мене први пут 
чујете тај.... 

 
Сведок Јела Драгишић: Знате када сам то чула, нека је оптужница изишла па је 

била на телетексту телевизора, када је дигнута нешто и три човјека, ја кажем ко су ови 
људи, ја знам за Каваза, а ко су ова два човјека, у Дервенти сам то чула. Можда Ви 
знате када је та нешто дигнута и ово... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли знате Хујић Шаћира?  
 
Сведок Јела Драгишић: Знам о коме се ради, али не знам ја лично мислим то 

је... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Његова кућа је ли у Вашој улици? 
 
Сведок Јела Драгишић: Јесте. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Колико је то далеко?  
 
Сведок Јела Драгишић: Па јој, ко да ја знам сада то, није пуно. 150 метара, 200 

па ко да ја знам метере, јој мајко.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Лемеш Асмира?  
 
Сведок Јела Драгишић: Слабо, ја сам дошла, па нисам ја ту живела до тада 3 

године само, ја слабо знам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли знате где је кућа Половина Славка?  
 
Сведок Јела Драгишић: Па да, да. Па то је прије Шаћура тога. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па да ли знате да ли се нешто десило тога 

дана у близини куће Половина Славка? 
 
Сведок Јела Драгишић: Не, што не знам не знам, шта се десило... 
 
Председник већа: Не зна. 
 
Сведок Јела Драгишић: Па не знам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Немам више питања. 
 
Председник већа: Добро. 
 
Сведок Јела Драгишић: Па мислим трагедију доживети и сада да знам шта се 

по улицама дешавало до Петровца стварно не знам, што јест јест.  
 
Председник већа: Питања нових не? Имате Ви нешто да додате?  
 
Сведок Јела Драгишић: Не знам. 
 
Председник већа: Не. Трошкове је ли тражите?  
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Сведок Јела Драгишић: Не.  
 
Председник већа: Добро. Хвала лепо.  
 
Питања нема, сведок нема више ништа да дода.  
 
Личну карту јесам Вам вратио? Јесам. Можете ићи. Хвала. Добро. 

Видеоконференцијска веза није успостављена. Успут сам добио меил, у међувремену, 
из кога произилази да је Мешић Пашалић контактирала Кантонални суд у Бихаћу и 
информисала их да није у могућности да приступи због повреде коју је задобила 
прошле недеље, пала је и повредила ногу и кук и тако даље, а то шаље Мирела 
Мујагић, стручни саветник психолог из Кантоналног суда.  

 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

главни претрес се одлаже, наредни се заказује за: 
 
Хоће моћи Ненад следећи пут?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Само да не буде јули или август.  
 
Председник већа: Неће бити јули и август. Сплетом околности сигурно неће.  
 
Дакле овако, наредни се заказује за: 
 

-21. септембар 2017. године у 09,30 часова, судница број 4. 
 

Што се присутнима саопштава уместо позива, те позив нећете добити.  
 
Добићете обавештење, биће Ненад, биће Самира и видећемо још за још понешто 

или још понекога, у сваком случају видимо се тада.  
 
Довршено у 11,20.  
 
 

Записничар                                                                                     Председник већа-судија  
 
 

 
 
 
 


